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سرویس سیاسی -
فرزانه ترکان، فعال سياسی مدعی اصلاحات روز گذشته در مصاحبه با روزنامه آرمان گفت:»با اين وضعيت 
اقتصادي که در داخل جامعه مردم عزيز با آن روبه رو هستند و وضعيت فروش نفتي که گرفتار آن شده ايم و از 
همه مهم تر تحريم هاي ظالمانه اي که کشــور ما را با چالش هاي جدي روبه رو کرده است و عدم تصويب قانون 
مبارزه با پولشــويي که ارتباط مالي ما با دنيا را دچار مشکلات عديده اي کرده است، بي   شک دولت با اين همه 
مسائل، معلوم است به راحتي نمي تواند مشکلات مردم را حل و فصل کند. با اين همه مشکلات لطف خداوند 
است که دولت کشور را اداره مي کند وگرنه چطور مي شود با وجود چنين مشکلاتي کشور را به راحتي اداره کرد«. 
ترکان در ادامه گفت:»با همه اوصاف اينکه عده اي فقط صحبت هاي زيبا مي کنند، واقعا مشکلات مردم را 
حل نمي کند و کشور ما درگير مسئله اي به نام شعارپراکني شده است و فقط عده اي شعارهاي زيبايي مي دهند. 
نمايندگان مجلس يازدهم با اين وضعيت اقتصادي و فروش نفت و البته تحريم هاي سختي که بر مردم ما تحميل 

شده است، اگر مي توانند براي حل مشکلات مردم کاري انجام بدهند«.
متاسفانه مدعيان اصلاحات به هيچ عنوان از دولت روحانی که حدود هفت سال و نيم از عمرش سپری شده 
مطالبه گری نکرده و مدعی هستند که مجلسی که تازه حدود 6 ماه از عمرش سپری شده، مشکلات اقتصادی 

کشور را رفع کند.
اين طيف همچنين مشکلات فعلی را به گردن عدم تصويب FATF می اندازند. اين در حالی است که اولا دولت 
آقای روحانی بيش از 95 درصد دستورات FATF را اجرايی کرده اما اين اقدامات نقد هيچ گشايشی در امور بانکی 
ايجاد نکرده است.ثانيا مقامات ارشد دولت صراحتا اعلام کرده اند که هيچ تضمينی نمی دهند که با تصويب لوايح 
مرتبط با FATF مشکلات کشور حل شود. دولت آقای روحانی امکانات و اختيارات گسترده ای دارد، اما مدعيان 

اصلاحات بجای مطالبه گری، دولت را به فرافکنی تشويق می کنند. 
دوره »تَکرار« گذشته؛ سرمایه »تَکرار کردن« هزینه انتخابات گذشته شد

روزنامه ابتکار در مطلبی نوشت: جامعه امروز بيش از هر چيز نيازمند »شفاف  سازی« و نه »افشاگری« است.. 
)سياسيون( بايد يکبار برای هميشه موضع شان را درخصوص بسياری از مسائل روشن کنند. شايد اين تنها راهی باشد 
که بدنه اجتماعی ايران نسبت به اين انتخابات دلگرم شود و حرف هايی تازه مبتنی بر انگاره هايی عملگرايانه بشنود.

در ادامه اين مطلب آمده است: در چرايی الزام و ضرورت اين مسئله بايد گفته شود که خروج از بن بست ها 
و مقابله با دشمنان بزرگ و کوچک منطقه ای و بين المللی کشور، نيازمند مشارکت حداکثری و حضور چشمگير 
آحاد جامعه در فرآيندهای انتخاباتی است. به طور قطع اين دوره، دوره »تکرار کردن«ها نيست. سرمايه »تکرار 
کردن« هزينه انتخابات گذشته شد. حالا بايد اتفاقی تازه رخ دهد و اين اتفاق تازه تنها در گرو »تغيير گفتمان« 
از »مدلول« به »دال« و تبيين مواضع و موقعيت ها است. مدعيان اصلاحات بی آنکه بخواهند مسئوليت »تکَرار« 
در انتخابات گذشته را بر عهده بگيرند و يا از بانيان و مسببان وضع موجود انتقاد کنند، باز هم به فکر انتخابات 

و به دست گرفتن قدرت هستند!
فعال سیاسی اصلاح طلب: طرح مجلس به نفع ایران است 

سيد محمدصادق خرازی، رئيس شورای مرکزی حزب ندای ايرانيان ديروز درباره مصوبه اقدام راهبردی برای 
لغو تحريم ها در روزنامه ايران نوشت: » ترور ناجوانمردانه دانشمند هسته ای کشورمان که مقامات اسرائيلی نه تنها 
به صراحت آن را رد نکردند، بلکه تلويحا نيز بر آن صحه گذاشته اند، حاکميت را بر آن داشت تا واکنش جدی نشان 
دهد تا به دشمنان ايران نشان دهد که گمان نکنند هر کاری کنند ايران ساکت می ماند، ايران برگه های زيادی 
در اختيار دارد که در موقع لزوم می تواند از آنها استفاده کند. اتفاقا اين برگه ها عليه اسرائيل بيش از همه است.«

وی افزود: »ديگر اينکه، اين صحيح اســت که با تصويب اين طرح کار دولت برای چانه زنی با طرف های 
مذاکره کننده غربی ســخت تر شــده اما اولا، کار ايران با خروج يکجانبه آمريکا از برجام سخت شده بود و اين 
سختی به قوت خود باقی است. ثانيا، هيچ تضمينی نيست اگر حتی اين طرح هم تصويب نمی شد از فشار غرب 
به ايران کاسته می شد، حتی حالا که ترامپ رفته و بايدن آمده و زمزمه های نرمش او برای بازگشت به برجام 
شــنيده می شود. اتفاقا ترور شهيد فخری زاده دقيقا در زمانی انجام شد که آمريکا در دوره گذار انتقال دولت 
است و روشن است که اين اقدام بيش از همه برای فشار به ايران صورت گرفته است. ثالثا، تجربه نشان داده 
هرگاه در برابر طرف مقابل با قاطعيت وارد ميدان شويد، عقب می نشيند و اگر ببيند طرحی جدی در اختيار 
داريد که می تواند محاسباتش را به هم بريزد حاضر می شود امتياز دهد و شما را راضی کند که معادلات بازی 
را حفظ کنيد. فراموش نکنيم که برجام زمانی حاصل شــد و غرب حق غنی ســازی ايران را پذيرفت که ايران 
غنی  سازی ۲۰ درصدی را آغاز کرده بود، در حالی که قبل از آن به هيچ وجه حاضر نبود حق غنی سازی ايران 

را به رسميت بشناسد.«
خرازی ادامه داد: »ما بايد همواره از امکاناتمان بهترين اســتفاده را ببريم. شــايد با طرح جديد مجلس کار 
ديپلمات های ما سخت شده باشد، اما می توان از دريچه ديگری نيز به موضوع نگاه کرد. اين طرح می تواند اهرم 
فشــاری در اختيار دستگاه سياست خارجی کشورمان قرار دهد تا طرف غربی را وادار کند به برجامی که خود 
نقض کرده، پايبند بماند و به طور جدی خواسته اصلی ايران را که همان رفع واقعی تحريم هاست، محقق کند. 
هنر ديپلماسی استفاده بهينه از فرصت ها و تبديل موقعيت ها و احيانا تهديدها به فرصت است. اگر از اين دريچه 
به موضوع نگاه شود، می توان گفت که طرح مجلس می تواند به سود مذاکره کنندگان ما باشد تا در آينده طرف های 
غربی را وادار کنند تا به طور جدی مذاکره کنند و مذاکرات را بدون فوت وقت به نتيجه برسانند. همان طور که 
محمدجواد ظريف، وزير امور خارجه کشورمان گفته است که اگر غربی ها به تعهدات خود در برجام عمل نکنند، 

دولت ايران مجبور است آنچه مجلس تصويب کرده را اجرا کند.«
اذعان روزنامه ایران به قصور عجیب دولت 

روزنامه دولتی ايران ديروز در گزارشی نوشت: »دولت در لايحه بودجه سال آينده پيش بينی کرده از خانه های 
لاکچری ۷۰۷ ميليارد تومان و از خانه های خالی ۲۰۰ ميليارد تومان ماليات دريافت کند. بر اساس جدول شماره 
5 لايحــه بودجه ۱۴۰۰ )جدول درآمدها( از محل ماليات بر خانه های گرانقيمت مجموعا ۷۰۷ ميليارد تومان 
درآمد داشته باشد. همچنين پيش بينی دولت از درآمدهای سال آينده، ۲۰۰ ميليارد تومان از محل ماليات بر 

خانه های خالی از سکنه برآورد شده است.«
ارگان دولت افزود: »البته کارشناسان اقتصادی نسبت به تحقق کامل اين درآمد هم ترديد دارند چون کسب 
درآمد دولت از محل خانه ها و خودروهای لوکس در قانون بودجه امسال نيز ديده شد که علی رغم گذشت ۸ ماه 
و نيم از سال جاری، آيين نامه اجرايی آن هنوز تدوين نشده است. همچنين اخذ ماليات از خانه های خالی نيز در 
قانون بودجه سال جاری لحاظ شده بود که با توجه به مشروط شدن اجرای اين قانون به راه اندازی و بهره برداری 
از سامانه املاک و اسکان و همچنين ناقص بودن طراحی اين سامانه از سوی وزارت راه و شهر سازی، تا کنون 

برآورد دقيقی از تعداد خانه های خالی از سوی نهادهای ذيربط اعلام نشده است.«

 پیکر ۲ شهید گمنام در اهواز تشییع شد

آیین تشییع و خاکسپاری دو شهید گمنام دوران دفاع مقدس با حضور 
نماینده ولی فقیه در خوزستان، جمعی از مسئولان محلی و فرماندهان سپاه 

خوزستان در گروه توپخانه الحدید اهواز برگزار شد. 
به گزارش ايرنا، نماينده ولی فقيه در خوزستان در اين آيين فاصله گرفتن برخی 

مسئولان از سيره شهدا را خيانت به نظام و انقلاب اسلامی دانست.
حجت الاسلام سيد محمدنبی موسوی فرد، افزود: بنيانگذار انقلاب اسلامی، بارها 
نقشه راه شهدا را برای نظام و جامعه ترسيم کردند و رهبر معظم انقلاب نيز همواره 
بر اين نقشــه راه تاکيد داشتند و اکنون با وجود اين تاکيدات، فاصله گرفتن از اين 

مسير توسط هيچ گروه و دولتی پذيرفتنی نيست.
وی تکيه بر توانايی و ظرفيت های داخل کشور را از مهم ترين تاکيدات رهبر معظم 
انقلاب در طول سال های اخير برشمرد و گفت: اگر مانند دوران دفاع مقدس که به 
جوانان غيور مملکت اعتماد کرديم، در عرصه اقتصادی نيز به توانايی ها و ظرفيت های 
داخلی اعتماد کنيم، بی شک می توانيم از پيچ های خطرناک اقتصادی، اجتماعی و 

سياسی به خوبی و به سلامت عبور کنيم.
پيکرهــای مطهر دو شــهيد گمنــام دوران دفــاع مقدس ديــروز با رعايت 
دستورالعمل های بهداشتی در محوطه گروه توپخانه و موشکی 6۴ الحديد اهواز به 

خاک سپرده شد.
 معاون وزیر صمت اعلام کرد 

افزایش سرمایه
10 هزار میلیارد تومانی فولاد مباركه 

اصفهان- خبرنگار کيهان:
معاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل ایمیدرو عنوان کرد: در ماه های 
اخیر فولاد مبارکه اصفهان 10 هزار میلیارد تومان افزایش سرمایه داشته 

است.
خداداد غريب پور افزود: در هفت ماهه نخست امسال به رغم همه گيری ويروس 
کرونا در کشور با رشد و همچنين جهش توليد برخی محصولات از جمله آلومينيوم 
مواجه بوديم؛ به طوری که توليد اين فلز با ۷۰ درصد جهش همراه شد. وی افزود: 
توليد در زنجيره آهن از جمله کنسانتره، گندله سنگ آهن و آهن اسفنجی به ترتيب 

۴، ۸  و ۱۱/۴ درصد افزايش يافت. توليد کاتد مس نيز 6 درصد رشد کرد.
رئيس هيئت عامل ايميدرو با تاکيد بر اينکه در زنجيره معدن و صنايع معدنی 
خبرها اميدوارکننده است، گفت: فقط شرکت ملی مس و فولاد مبارکه افزون بر ۴ 
ميليارد يورو پروژه توسعه ای در اختيار دارند که در نهايت به تقويت حقوق سهامداران 
می انجامد. غريب پور تصريح کرد: آينده اين شرکت ها از وضعيت کنونی بهتر خواهد 

بود و بازار رو به رشدی خواهند داشت.
تولید و صادرات ذوب آهن اصفهان افزایش می یابد

مديرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: کوره بلند شماره يک اين شرکت ماه آينده 
با حضور مسئولان کشور راه اندازی می شود.

منصور يزدی زاده افزود: با راه اندازی کوره شــماره يک ۸۰۰ هزار تن به توليد 
اين شــرکت افزوده می شود. مديرعامل ذوب آهن اصفهان افزود: اين مجتمع عظيم 
صنعتی به دنبال اين است که در سال جاری با وجود محدوديت ها، صادرات خود را 
حفظ کند. مديرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان همچنين افزود: مشخص نبودن نحوه 
قيمت گذاری سنگ آهن و اثرات آن بر قيمت مواد اوليه و نحوه تخصيص سهميه به 
شرکت های توليدی، شرايط عرضه در بورس کالا و تغييرات احتمالی آن در مقادير و 
نرخ نسبت به توافق های فعلی امکان پيش بينی اثرات شيوه نامه بالا بر عملکرد مالی 

شرکت به طور قابل اتکاء در حال حاضر قابل اندازه گيری نيست.
معاون وزیر بهداشت و درمان:

 مجوز اخذ ۳0 هزار نیروی كادر درمان 
گرفته شد

معاون پرســتاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
مجوز اخذ ۳0 هزار نیروی کادر درمان گرفته شده که امیدواریم نسبت 

قابل توجهی از این میزان به تجهیز پرستاران اختصاص داده شود. 
مريم حضرتی، در حاشــيه جلسه ستاد استانی مقابله با کرونا در استانداری 
اصفهان در گفت و گو با خبرنگار ايرنا افزود: خوشــبختانه در سراسر کشور روند 
بســتری و مراجعه بيماران سرپايی و مرگ و مير به ميزان قابل توجهی کاهش 

يافته است.
وی ادامه داد: از آنجايی که معيار اصلی در مهار ويروس کرونا، مردم هستند 
از آنهــا می خواهيم با رعايت پروتکل های بهداشــتی زنجيره انتقال اين ويروس 

منحوس را قطع کنند.
معاون پرســتاری وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی با بيان اينکه 
تاکنون هفت هزار مجوز برای اخذ نيرو دريافت کرديم، گفت: ۳۰ درصد مجوزها 

به جذب پرستاران اختصاص داده شد.
حضرتی با  اشــاره به کمبود پرستار در کشور افزود: حدود ۴۰ هزار پرستار 
در کشــور به کرونا مبتلا و قرنطينه شــدند که با خروج آنها از سيستم فشار بر 

روی مابقی پرستاران می آيد.
وی با بيان اينکه در گذشته هم با کمبود نيرو مواجه بوديم، گفت: اکنون ۲ 
هزار تخت آی ســی يو اضافه شده که اين بخش ويژه نيازمند نيروهای متخصص 

است.
معاون پرســتاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اظهارداشت: در 

سال جاری 9 هزار نيروی پرستاری جذب شده است.
وی با اشاره به کاهش معوقات پرستاران نسبت به سال گذشته تصريح کرد: 
معوقات برخی از دانشــگاه های علوم پزشــکی از ۱۴ ماه معوقه به حدود 6 ماه 

کاهش يافته است که اميدواريم به زودی تسويه شود.
حضرتی بدون  اشاره به مبلغ معوقات پرستاران افزود: معوقات در دانشگاه ها 

و گروه های مختلف متفاوت است برخی از دانشگاه ها هم معوقه ندارند.

درمکتب امام

تا اسم غرب می آید، خودتان را نبازید
اگر بخواهيم از اين بيچارگی بيرون برويم، بايد اين وابستگی مغزی 
را کنار بگذاريم. بايد دانشگاه های ما يک دانشگاه هايی باشد که تا مدتها 
زحمت بکشد، اين جوانها را از آن حال سابق  رژيم شاهنشاهی برگرداند 
به يک حال ســالم رژيم اسلامی. بايد زحمت بکشند. جوانهای ما هم 
بايد جديت کنند در اين معنا که خودشان را که گم کردند پيدا بکنند. 

تا اسم غرب می آيد، خودشان را نبازند.
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تقدیر رئیس قوه قضائیه از نمایندگان مجلس
برای تصویب قانون راهبردی كاهش تحریم ها

رئیس قوه قضائیه گفت: هرچه دســت ما 
در برخورداری از اهرم ها و مولفه های قدرت پر 
باشد، هزینه های دشمن برای دشمنی و اعمال 

فشار بر ملت افزایش می یابد.
به گزارش مرکز رســانه قــوه قضائيه، آيت الله 
سيدابراهيم رئيسی در جلسه ديروز شورای عالی قوه 
قضائيه، از نمايندگان ملت در مجلس شورای اسلامی 
به خاطر تصويب قانــون راهبردی کاهش تحريم ها 
و وادار کردن دشــمن به پايبنــدی و انجام وظايف 
و تعهداتــش در توافقــات و قرارداد های بين المللی 

تقدير کرد.
اقدامات دشمن برای اعمال فشار

علیه ملت ایران برای آ نها هزینه بر است
رئيســی با بيان اين که بيگانــگان بايد بدانند 
هرگونه فشــار بر ملت بزرگ ايران اسلامی برای آنها 
هزينه  خواهد داشت، تاکيد کرد: هرچه دست ما در 
برخورداری از اهرم ها و مولفه های قدرت پر باشــد، 
هزينه های دشمن برای دشــمنی و اعمال فشار بر 

ملت افزايش می يابد.
آنچه با مقاومت ملت تناسب دارد، 
تولید قدرت در همه عرصه هاست

وی افزود: در شــرايطی کــه آلمان با موضع 
سخيف خود نشان داد اروپايی ها از آمريکا پيروی 
می کنند، آنچه با مقاومت ملت ايران تناسب دارد، 
توليــد قدرت در عرصه هــای اقتصادی و علمی و 
امنيتی و دفاعی است تا همراهان و همگامان آمريکا 
متوجه شوند که به جای فشار بر ملت ايران بايد به 

تعهدات خود عمل کنند.
 دانشــگاه باید در تولید علم و جنبش 

نرم افزاری نقش فعال داشته باشد
رئيس قوه قضائيه در ادامه با گراميداشت روز 
دانشجو، بر نقش دانشجويان در توليد علم و جنبش 
نرم افزاری تأکيد کرد و اظهار داشت: دانشگاه بايد 
در تحقق پيشــرفت و عدالــت در گام دوم انقلاب 

اســلامی پيشگام بوده و نقشی فعال و مؤثر در اين 
زمينه داشته باشد.

رئيسی از دانشجويان به عنوان جوانان بانشاط، 
آرمانخواه، صادق و دغدغه مند ياد کرد و با بيان اين 
که آرمانخواهی دانشجويان از جنس مطالبات احزاب 
و گروه های سياسی نيست، ادامه داد: روحيه انقلابی 
دانشجويان ايجاب می کند فضای دانشگاه ها هم انقلابی 
باشــد و بنابر تأکيد رهبر معظم انقلاب، دانشجويان 
هم در تحقق پيشرفت و هم در مطالبه اجرای عدالت 

پيشگام باشند.

 نقش یکپارچه سازی خدمات الکترونیک قضایی
در تسهیل دسترسی مردم به عدالت

وی در بخش ديگری از سخنانش با تقدير از اقدامات 
مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائيه برای يکپارچه سازی 
خدمات الکترونيک قضايی گفت: اين اقدام گام مهمی در 
جهت هوشمندسازی نظام قضايی و تسهيل دسترسی مردم 
به عدالت است. رئيس دستگاه قضا ابراز اميدواری کرد با 
بهره مندی از ظرفيت  فناوری های نوين و هوشمند شدن 
همه بخش های قوه قضائيه، هم فرآيند دسترسی مردم به 
خدمات قضايی آسان تر شود و هم شرايط کار برای همکاران 

دستگاه قضا به ويژه قضات بهتر شود.
همکاران قضایی ضمــن رعایت پروتکل های 

بهداشتی اجازه ندهند کار مردم زمین بماند
رئيســی در بخش ديگری از سخنانش بر لزوم 
رعايــت پروتکل های بهداشــتی در همه واحد های 
قضايی برای حفظ جان همکاران دستگاه قضا و ارباب 
رجــوع در برابر کرونا تأکيد کرد، اما در عين حال از 
مديران دادگستری ها و سازمان های تابعه خواست که 
با دادرسی به موقع، اجازه ندهند کوچک ترين وقفه و 

خللی در رسيدگی به کار مردم به وجود آيد.

رئیس مجلس شــورای اسلامی در دیدار با 
خانواده شــهید فخری زاده، گفت: خون شهید 
فخری زاده قفل های بســته صنعت هسته ای را 

باز کرد.
محمدباقر قاليباف، رئيس مجلس شورای اسلامی 
با حضور در منزل شهيد محسن فخری زاده با خانواده 

اين شهيد ديدار و گفت وگو کرد.
وی در اين ديدار با تأکيد بر اينکه خون شــهيد 
فخری زاده قفل های بسته صنعت هسته ای را باز کرد 
تصريح کرد: طرح مصوب مجلس از ۴ ماه قبل در دستور 
کار کميسيون قرار داشت اما خون شهيد فخری زاده 
باعث شــد کاری که بررســی آن زمان زيادی می برد 

سريع تر به نتيجه برسد.
قاليباف با تأکيد بر روحيه علمی  و عرفانی شهيد 
فخری زاده گفت: روحيه علمی  و جهادی دانشمندان 
در حوزه دفاعی و هسته ای همواره کشور را در مسير 
توسعه قرار داده که شهيد فخری زاده از جمله مصاديق 

چنين دانشمندانی در کشور بود.

وی با بيان اينکه افرادی همچون شهيد فخری زاده 
باعث توليد قدرت و عزت در کشور شدند اظهار داشت: 
به طور قطع آثار و خدمات شهيد فخری زاده به عنوان 

برگ زرينی در تاريخ علمی  و مطالعاتی کشور ماندگار 
خواهد شد.

قاليباف با تأکيد بر اينکه خون شهيد فخری زاده 

قفل های بســته صنعت هســته ای را باز کرد تصريح 
کرد: طرح مصوب مجلس از ۴ ماه قبل در دستور کار 
کميسيون قرار داشت اما خون شهيد فخری زاده باعث 
شد کاری که بررسی آن زمان زيادی می برد سريع تر 
به نتيجه برسد. رئيس مجلس گفت: از خداوند توفيق 
می خواهيــم که ما نيز با فرهنگ شــهدايی همچون 
فخری زاده در مسير سيدالشهدا گام برداريم و در اين 

مسير ياور رهبری و خدمتگزار مردم باشيم.
وی افزود: به طور حتم خون شــهيد سليمانی و 
شــهيد فخری زاده عزت و استقلال کشور را حفظ و 

تقويت خواهد کرد و باعث تداوم راه انقلاب می شود.
به گزارش مهر، رئيس مجلس شــورای اسلامی 
شــهيد فخری زاده را شــخصيتی با روحيه و فرهنگ 
جبهــه و جهاد و پرورش يافته در مکتب حضرت امام 
توصيف کــرد و گفت: عموم جامعه بعد از شــهادت 
شهيد فخری زاده تا حد مختصری با عظمت شخصيت 
و کار ايشان آشنا شدند که همه اينها ناشی از گمنامی 

 و تواضع شخصيتی اين شهيد بزرگوار بود.

در دیدار با خانواده دانشمند هسته ای کشور

قالیباف: خون شهید فخری زاده قفل های بسته صنعت هسته ای را باز كرد

حجت الاسلام و المسلمین حاجی صادقی 
گفت: تا سپاه هست، انقلاب هست و پاسداران 
اجازه دســت درازی به انقلاب را نمی دهند، 
فتنه ها را به فرصت و حمله ها را به دفع محکم 

و پرهزینه تبدیل می کنند.
حجت الاسلام و المسلمين عبدالله حاجی صادقی، 
نماينده ولی فقيه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در مراسم گراميداشت روز دانشجو و يادواره شهدای 
مدافع حرم دانشگاه افسری و تربيت پاسداری امام 
حســين )عليه الســلام( در جمع دانشجويان اين 
دانشگاه در سخنانی، پاسداری را يک نعمت خاص 
و ويژه عنوان کرد و با بيان اينکه انقلاب زنده و در 
حال پيشروی است، گفت: انقلاب ممکن است با فراز 
و نشيب ها همراه باشد و فتنه های گوناگون او را در 

بر گيرد اما توقف ندارد.
به گزارش تســنيم به نقــل از روابط عمومی 
دانشــگاه افسری و تربيت پاســداری امام حسين 
)عليه الســلام(، وی افزود: دشــمن در چهل سال 
انقلاب هرچه در توان داشت، برای نابودی انقلاب 

به کار بســت و انقلاب را با انواع فتنه ها مواجه کرد، 
اما انقلاب نه تنها زنده ماند بلکه با حرکت پيش رونده 

الهی، دشمنان خود را عقب راند.
حجت الاســلام و المسلمين حاجی صادقی در 
ادامه سخنانش به بيان اصولی از انقلاب و پاسداری 
پرداخت و در تشريح اولين اصل از اين اصول، گفت: 
انقلاب زنده و پوياســت و به فرموده امام راحل)ره(، 
انقلاب چون زنده و در حال حرکت اســت دشمن 
دارد. انقلاب زنده و پويای ما چون از خود اثر دارد، 
شياطين تحمل پيشروی آن را ندارند، پس نبرد بين 

حق و باطل پايان نمی يابد.
نماينده ولی فقيه در ســپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی اظهار داشت: اين جنگ تمام نشدنی است و 
ادامه دارد تا انسان ها محک بخورند و افراد گرانبها 
پيدا شوند و مشخص شود چه کسانی رستگار هستند 
يا نيستند. در پرتو اين مبارزه و جهاد است که ارزش 

انسان ها هويدا می شود.
وی به بيان دومين اصل پرداخت و ابراز داشت: 
چون انقلاب دشمن دارد، حافظ و پاسدار می خواهد، 

يکی از فلسفه های وجودی سپاه اين است که نگذارد 
انقلاب بميــرد يا بماند و درجا بزند تا دشــمنان 

دستشان به انقلاب برسد.
حجت الاسلام و المسلمين حاجی صادقی ادامه 
داد: فرهنگ پاســداری ريشــه در فرهنگ علوی، 
فاطمی و حســينی )عليهم الســلام( دارد. فرياد 
پاسداران اين است که “اگر می توانيد از ما بگذريد 
و ســر ما را ببريد اما اجازه نمی دهيم دســتتان به 

انقلاب برسد.«
نماينده ولی فقيه در سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی با بيان اينکه با گذشت روزگاران پاسداری 
از انقلاب حساس تر، مهم تر و دشوارتر شده است، 
گفت: در هر زمــان بايد در برابر حمله و تهاجم 
دشمن ســنگر زد و با اقداماتش مقابله کرد. در 
همه صحنه ها، مســئوليت ها و نبردهای سخت 
و نرم بايد بايســتيم و نگذاريم سر سوزنی به اين 

انقلاب خدشه وارد شود.
وی خاطرنشــان کرد: تا سپاه هست، انقلاب 
هست و پاســداران اجازه دست درازی به انقلاب را 

نمی دهند، فتنه ها را به فرصت و حمله ها را به دفع 
محکم و پرهزينه تبديل می کنند.

حجت الاسلام و المسلمين حاجی صادقی قوی 
شدن را از مؤلفه های پاسداری خواند و بيان داشت: 
پاسداری دو نوع قدرت می خواهد؛ يک قدرت بيرونی 
که فراگيری علوم و فنون نظامی است و دومين رکن 
قدرت، قدرت درونی است که با علم و مبانی اعتقادی، 

معنويت، دين، ولايت و قرآن به دست می آيد.
نماينده ولی فقيه در ســپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی افزود: پاسداری يعنی سربازی و تبعيت از 
ولايت، ولايت نيز همان زمينی شدن فرمانروايی خدا 

و تجلی توحيد است.
در پايان مراســم از خانواده معظم شــهيدان 
ســتار اورنگ، حســن اکبری، ابراهيم عشــريه، 
مهدی طهماســبی، عباس دانشــگر و حســين 
جوينده از شــهدای دانشــگاه افســری و تربيت 
توســط  امام حسين)عليه الســلام(  پاســداری 
حجت الاسلام والمســلمين حاجی صادقی و سردار 

غلامی فرمانده دانشگاه تقدير شد.

نماینده ولی فقیه در سپاه:

پاسداران اجازه دست درازی به انقلاب را نمی دهند

دبیر شورای عالی حوزه های علمیه مراجع 
تقلید و علما را مطالبه گر و انعکاس دهنده 
خواســته مردم توصیف کرد و گفت: گرانی 
برای مردم  و گران فروشی واقعیتی دردآور 
است، اما باید دانست که تحریم همه ماجرا 
نیست و نمی شود ســوءمدیریت ها را با آن 

توجیه کرد.
آيت الله ســيد هاشم حســينی بوشهری در 
گفت وگو با رسا، به انتقادات و ابراز همدردی های 
مراجع تقليد و علما نسبت به سختی های معيشتی 
و اقتصادی مردم  اشاره کرد و با بيان اينکه شرايط 
کرونايی و تعطيلی برخی مشاغل بر سختی های 
معيشتی مردم افزوده است، گفت: مراجع بزرگوار 
تقليد و علما همواره در کنار مردم بوده اند، چراکه 
شاهد هستيم اين بزرگواران در طول اين مدت که 
گرانی يا گران فروشی عرصه را بر مردم تنگ کرده، 

به صورت بيانيه و به صورت حضوری با مسئولان 
مربوطه دغدغه های عمومی مردم را مطرح کرده اند.
وی خاطرنشــان کرد: مراجــع تقليد و علما 
همواره بازگو کننده مشکلات مردم در عرصه های 

مختلف بوده و هستند.
دبير شــورای عالی حوزه های علميه در ادامه 
با انتقاد از کمياب شــدن و گرانی برخی کالاهای 
مورد نياز مردم، بيان داشت: اين موارد که مردم با 
آن دست و پنجه نرم می کنند، همواره مورد نگرانی 

مراجع تقليد و علما است.
آيت الله حسينی بوشــهری با  اشاره به اينکه 
مراجع تقليد و علما همواره نسبت به مشکلات مردم 
دغدغه مند هستند، تأکيد کرد: ما شاهد هستيم هر 
زمان مسئولی از جانب دولت به ديدار مراجع تقليد 
و علما می آيد، اين بزرگواران بر روی مسائل کليدی 
همچون نظارت، کنترل، مراقبت و رسيدگی نسبت 

به معيشت مردم تأکيد دارند.
وی به تبيين راهکارهايی برای حل مشکلات 
اقتصادی کشور پرداخت و با بيان اينکه امروز بخشی 
از مشکلات اقتصادی ناشی از تحريم های دشمن 
است، خاطرنشان کرد: مسئله تحريم بنابر تعبير 
رهبر معظم انقلاب به عنوان يک واقعيت تلخ در 
جامعه وجود دارد، اما همه گرانی ها، عرضه نکردن 
کالاها، گران فروشــی ها، کمياب شدن اجناس و 
قيمت های سرسام آور را نمی توان پای تحريم نوشت، 
زيرا بر اساس نظر کارشناسان اقتصادی، مسائلی 
همچون ســوءمديريت، احتکارها، دلال بازی ها و 
عدم نظارت نيز ســهم عمده ای در بروز مشکلات 

اقتصادی و معيشتی برای مردم دارد.
دبير شورای عالی حوزه های علميه بر ضرورت 
نظارت قوی و مستمر دولت بر روند توزيع کالا در 
جامعه تأکيد کرد و گفت: نظارت بر کالاها بايد از 

مبدأ تا مقصد، يعنی از ابتدا تا زمانی که به دست 
مصرف کننده می رسد، وجود داشته باشد تا در ميانه 
راه، افرادی سودجو به خاطر روابطی که دارند به آنها 
دسترسی پيدا نکنند و آنها را در بازار آزاد با قيمت 

گران تر به مردم عرضه نکنند.
آيــت الله حســينی بوشــهری با  اشــاره به 
اينکه واســطه گری ها و دلال بازی ها فضا را برای 
توليدکنندگان تنگ می کنــد، تأکيد کرد: برای 
حل مشــکلات اقتصادی بايد عزم راســخی را از 
سوی دولت و دلســوزان انقلاب و کسانی که در 
مسئوليت های اجرايی قرار دارند، شاهد باشيم. وی 
مراجع تقليد و علما را مطالبه گر و انعکاس دهنده 
خواسته مردم توصيف کرد و تصريح کرد: گرانی و 
گران فروشی واقعيتی دردآور برای مردم است، اما 
بايد دانست که تحريم همه ماجرا نيست و نمی شود 

سوءمديريت ها را با آن توجيه کرد.

آیت الله حسینی بوشهری:

مراجع و علما مطالبه گر و بازگو کننده مشکلات مردم هستند
نمی شود سوءمدیریت ها را با تحریم توجیه كرد

چهره های فعال دانشجویی از برگزاری 
نشست رئیس قوه قضائیه با دانشجویان و 
پاسخگویی به سوالات آنها قدردانی کردند.

نماينــده جنبش عدالتخواه دانشــجويی با 
اشاره به ديدار روز يکشنبه نمايندگان تشکل های 
دانشــجويی با رئيس قوه قضائيه به مناسبت روز 
دانشــجو، گفت: اين نشست در مجموع نشست 

خوبی بود.
متين فارابی با تاکيد بر اينکه بهتر است اين 
نشست ها مستمر باشد، افزود: رئيس قوه قضائيه 
تقريبا به همه سئوالات پاسخ داد و روند برگزاری 

نشست قابل قبول بود.
وی همچنيــن اقدام رئيس قــوه قضائيه در 
برگزاری نشست با دانشجويان در شرايط کرونايی 
را قابل تقدير دانست و بيان داشت: اين اقدام بسيار 

قابل تقدير است.
دبير کل اتحاديه جامعه اسلامی دانشجويان نيز 
با اشاره به ديدار نمايندگان تشکل های دانشجويی 
با رئيس قوه قضائيه به مناسبت روز دانشجو، اظهار 
داشت: اين نشست خوب و سازنده  بود و رئيس قوه 
قضائيه مطالبه گری ها و نقطه نظرات دانشجويان را 

به خوبی استماع کرد و به آنها پاسخ داد.
توحيد تقی زاده  بــه خبرگزاری مهر گفت: 
مطالبــات دانشــجويان از دســتگاه قضا بحث 
گســترده ای اســت و رئيس قوه قضائيه از راهی 
ســخن گفتند که در اين قوه آغاز شــده که در 
دوره های ميان مدت و بلندمدت شاهد تأثيرگذاری 

آن خواهيم بود.
تقی زاده افزود: اين نشســت با وجود شرايط 
کرونايی کشــور و در حالی برگزار شد که برخی 
مســئولان خودشــان را در اتاق هايشان محصور 
کرده اند. اينکه در اين شرايط، بعضی از مسئولان 
کف ميدان هستند و هميشه می خواهند ارتباطشان 
با مردم و دانشجويان را حفظ کنند، نکته مثبتی 
اســت. وی ادامه داد: رئيس قوه قضائيه با وجود 
کرونا، جلسه ای را با دانشجويان کشور برگزار کرد 
تا صحبت های آنها را بشنود و اين موضوع نشان از 
اهميت جايگاه دانشجويان و تشکل های دانشجويی 

برای آيت الله رئيسی دارد.
نشست رئیس  قوه قضائیه با دانشجویان 
به رغم شرایط کرونا، جای تحسین دارد

مسئول بسيج دانشجويی دانشگاه تهران 

نيز با  اشــاره به ديدار نمايندگان تشکل های 
دانشجويی با رئيس قوه قضائيه به مناسبت روز 
دانشجو، برگزاری اين نشست را بسيار خوب 
توصيف کرد و اظهار داشت: اينکه رئيس  قوه 
قضائيــه لطف کردند و اين وقت را در اختيار 
دانشجويان قرار دادند تا نکات خود را مطرح 
کنند، از نظر ما دانشجويان بسيار خوب بود.

محســن نراقی افزود: ســال گذشته در 
دانشــگاه تهران خدمت رئيس  قــوه قضائيه 
بوديم و در روز دانشجوی امسال هم برگزاری 
جلسه آيت الله رئيسی با نمايندگان تشکل های 
دانشــجويی با وجود شرايط ناشــی از کرونا 
و اينکــه اين موضوع بهانه ای شــد که برخی 
مسئولان عمداً يا ســهواً در بين دانشجويان 
حاضر نشوند، بسيار حائز اهميت است و جای 

تحسين دارد.
وی ادامــه داد: رئيس  دســتگاه قضا در اين 
ديدار وقت گذاشــتند و ضمن استماع اظهارات 
دانشجويان به سؤالات آنها پاسخ دادند و نکاتی را 
مطرح کردند که می تواند در فعاليت های جنبش 

دانشجويی موثر باشد.

قدردانی دانشگاهیان از برگزاری نشست رئیس قوه قضائیه با دانشجویان

سرويس سياسی- 
سه کشور اروپایی با عصبانیت نسبت به مصوبه 
مجلس شورای اسلامی تحت عنوان »اقدام راهبردی 
برای لغو تحریم ها و صیانت از حقوق ملت ایران«، با 
گستاخی مدعی شدند که دولت ایران نباید مصوب 

مجلس را اجرا کند. 
کشورهای فرانسه، آلمان و انگليس در بيانيه ای مشترک 
نسبت به تصميم ايران برای نصب سانتريفيوژهای جديد در 

تاسيسات غنی سازی نطنز، ابراز نگرانی کردند.
به نوشــته خبرگزاری اسپوتنيک، تروئيکای اروپايی با 
ادعای اينکه تصميم ايران برای نصب سانتريفيوژهای جديد 
در نطنز، نقض توافق هســته ای است، مدعی شدند: »اگر 
ايران درباره حفظ فضای ديپلماســی جدی اســت، بايد از 

توافق تبعيت کند«.
سه کشور اروپايی همچنين در واکنش به قانون مجلس 
شورای اسلامی ايران تحت عنوان »اقدام راهبردی برای لغو 
تحريم ها و صيانت از حقوق ملت ايران« ادعا کردند:»اطلاعيه 
اخير ايران به آژانس اتمی درباره تصميم نصب ســه آبشار 
سانتريفيوژهای پيشــرفته در تاسيسات غنی سازی نطنز، 

مخالف برجام و بسيار نگران کننده است«.
در ادامه اين بيانيه آمده است: »با نگرانی شديد به قانون 
اخير که توسط پارلمان ايران تصويب شده، توجه می کنيم. 
]قانونی[ که اگر اجرا شــود، به طور اساسی برنامه هسته ای 
ايران را توســعه داده و دسترسی های نظارتی آژانس اتمی 

را محدود می کند«.
به نوشته اسپوتنيک، تروئيکای اروپايی همچنين افزود: 
»اين اقدامات با برجام و تعهدات گسترده تر هسته ای ايران 
همخوانی ندارد. اگر ايران درباره حفظ فضای ديپلماسی جدی 

است، نبايد چنين گام هايی را اجرا کند«.
کشورهای آلمان،  فرانسه و انگليس که از روی امضای 
برجام تاکنون به هيچ عنوان به تعهدات برجامی خود عمل 
نکرده اند، در اين بيانيه با لحنی گســتاخانه هشدار دادند: 
»چنين اقدامی، تلاش های مشترک ما برای حفظ برجام را 
به خطر می اندازد و فرصت مهم برای بازگشت به ديپلماسی 

به همراه دولت جديد آمريکا را تضعيف می کند«.
اين بيانيه سپس با لحنی تهديدآميز اضافه کرد: »ما اين 
عدم تبعيت ايران را در چارچوب برجام مطرح خواهيم کرد. 
ما از بيانيه های رئيس جمهور منتخب جو بايدن درباره برجام 

و راه ديپلماتيک برای رســيدگی به نگرانی های گسترده تر 
درباره ايران، استقبال می کنيم. اين به نفع همه ما است«.

تروئيــکای اروپايی در حالی ايــران را به نقض توافق 
هســته ای متهم می کنند که سه روز پيش، »محمد جواد 
ظريف« وزيــر امور خارجــه در پيامی توئيتری، خطاب به 
اين سه کشور تاکيد کرد: »به تعهداتتان در قطعنامه ۲۲۳۱ 
شــورای امنيت سازمان ملل پايبند باشيد و نقض برجام را 

متوقف کنيد«.
عصبانیت بدهکارهای برجام

انگليس، فرانسه و آلمان در کنار آمريکا جزو بدهکارهای 
برجام هســتند. اين کشورها به جای اينکه به تعهدات خود 
عمل کنند، با گستاخی ايران را که در برجام طلبکار است 

مورد مواخذه قرار می دهند. 
بدهکارهای برجام از پايان دوره امتيازات يکطرفه ايران 

عصبانی هستند. 
برنامه ايران برای نصب سه آبشار سانتريفيوژهای جديد 
در نطنــز، اين پيام را به طرف غربی داد که قانون تصويب 
شده اخير تحت عنوان »اقدام راهبردی برای لغو تحريم ها و 
صيانت از حقوق ملت ايران« قرار نيست صرفا فقط روی کاغذ 

باشد و اين قانون وارد فاز عملياتی شده است.
بــه عبارت ديگر طــرح مجلس تحت عنــوان »اقدام 
راهبــردی برای لغو تحريم هــا« در حقيقت اولين گام در 

جبران خسارت های اجرای يکطرفه برجام است.
مصوبه مجلس، مفید برای ایران،

هزینه ساز برای عهدشکنان
عصبانيت اعضای اروپايی برجام در واکنش به مصوبه اخير 
مجلس، نشان داد که اين مصوبه برای ايران مفيد و کارساز 

بوده و برای طرف عهدشکن، هزينه ساز است. 
طرح اخير مجلس، دســت دولت و وزارت خارجه را در 
مقابل عهدشکنی آمريکا و تروئيکای اروپايی پرُ کرده است. 
ما در برجام طلبکار هستيم و طرف غربی، بدهکار؛ بنابراين 

اعضای عهدشکن بايد هزينه بی عملی خود را بپردازند.
نصب سه آبشار سانتريفيوژهای جديد در نطنز، آن هم 
به فاصله کوتاهی پس از تصويب طرح مجلس، از پايان دوره 

امتيازات يکطرفه ايران حکايت دارد.
متاسفانه هجمه برخی دولتمردان به مصوبه اخير مجلس 
و به عبارتی هجمه دولتمردان به قانون، طرف اروپايی را برای 
گستاخی و دخالت در امور داخلی ايران تشويق و ترغيب کرد.

گستاخی تازه تروئیکای اروپا؛

دولت ایران نباید مصوبه مجلس را 
اجرا كند!

بقیه از صفحه 2
اين کارشناس اقتصادی ادامه داد: بودجه عملياتی ۱۴۰۰ 
حدود 5۰ درصد يعنی ۳۲۰ هزار ميليارد تومان کسری دارد. 
تراز سرمايه ای ما ۱۲۱ هزار ميليارد تومان و تراز مالی نيز ۱9۸ 
هزار ميليارد تومان مثبت است. مفهوم اين است که آن خانواده 
علاوه بر آنکه بخشی از کسری خود را از فروش دارايی های خود 

تأمين می کند بخشی را نيز با استقراض تأمين می کند.
همچنين، هادی سبحانيان، يک کارشناس ديگر اقتصادی 
در گفت وگو با خبرگزاری تســنيم، درخصوص کليات لايحه 
بودجه سال ۱۴۰۰ گفت: پيشنهاد آقای نوبخت که »ما بودجه 
را تقديم مجلس می کنيم و مجلس هرکاری خواست با آن بکند« 
روشــی برای سرپوش گذاشتن بر نقايص جدی لايحه بودجه 

است و به نظر می رسد که نبايد اين مسير توسط مجلس دنبال 
شــود. به نظر بنده اين پيشنهاد تنها دادن آدرس غلط است و 

مجلس نبايد زير بار اصلاحات توسط خودش برود.
وی افزود: راهکار ديگری که باقی می ماند رد کليات است. 
بنابراين رد کليات به معنای تقابل قوا در جمهوری اســلامی 
نيست بلکه يک ظرفيت قانونی است که مجلس دراختيار دارد 
تا اگر بودجه متناسب با شرايط کشور نباشد کليات آن را تأييد 
نکند و اين لايحه به دولت برود و با انجام اصلاحات ساختاری 

به مجلس تقديم شود.
بودجه  ای بدون اصلاحات ساختاری

اين کارشناس اقتصادی ادامه داد: متأسفانه همان طور که 
پيش بينی می شد، اين لايحه همانند بودجه های سنواتی دو سال 

گذشته تدوين و به مجلس تقديم شد و عملاً هيچ گونه ردپايی 
از اصلاحات ساختاری در آن ديده نمی شود.

در اين باره، محمد حســينی، نماينده ســابق مجلس 
شورای اسلامی هم در گفت وگو با خبرگزاری فارس در مورد 
وضعيت لايحه بودجه ۱۴۰۰ اظهار داشت: اين لايحه بودجه 
کمتر از يک ســاعت برای نوشتن وقت لازم داشته است، به  
همراه يک ســری روياهايی که وضعيت آن معلوم نيست. 
رهبر معظم انقلاب ســه سال است راجع به اصلاح ساختار 
بودجه صحبت می کنند و هيچ اصلاح ساختار و کاهش اتکا 

به نفت محقق نشد. 
وی افزود: متاســفانه دولت بودجه را بدون هيچ تغييری 
حتی در احکام لايحه  پيش بينی کرده اســت. در سال جاری 

55 هزار ميليارد تومان از محل صادرات نفت پيش بينی شده 
اما وصولی در حد پنج درصد است. اما يکباره برای سال آينده 
۲.۳ ميليون بشــکه نفت پيش بينی می شود. حوزه نفت يک 
درآمد ثابت را لحاظ می کنند و روی ارقامی مانند تعداد بشکه، 

نرخ ارز و تسعير آن بازی می کنند. 
اعتراف سازمان برنامه به مشکلات وابستگی نفتی

گفتنی است، تطبيق بودجه سال 9۸ با اهداف برنامه ششم 
توسعه يکی از وظايف سازمان برنامه و بودجه است که هر ساله 
گزارش آن را به همراه لايحه بودجه سنواتی پيوست می شود. 
بر همين اســاس، ســازمان برنامه و بودجه در تحليل و بيان 
عدم موفقيت شاخص های کمی بودجه با اهداف برنامه ششم 
توسعه با اعتراف ضمنی نسبت به  مشکلات بودجه نفتی اعلام 

کرد: »ايجاد هرگونه تکليف برای تامين اعتبارات هزينه ای در 
احکام قانونی برای شبکه بانکی و بانک مرکزی بدون پيش بينی 
تامين منابع در بودجه سالانه خودداری شود و مانده بدهی دولت 
به سيستم بانکی و خودداری از تامين کسری بودجه از طريق 
اســتقراض از سيســتم بانکی به تدريج کاهش يابد و کاهش 

وابستگی به منابع نفتی در دستور کار قرار گيرد.«
همچنين سيد عزت الله ضرغامی، از کنشگران سياسی در 
صفحه شخصی خود درباره بودجه نوشت: »بودجه پيشنهادی 
دولت، سياســی ترين لايحه در تاريخ بودجه نويســی است. 
نه درآمدها، قابل وصول اســت و نــه هزينه ها، قابل دفاع! دو 
قطبی  سازی های شيطنت آميز هم در آن جدی است. مجلس 

بايد به کليات اين لايحه رای منفی دهد.«

لایحه بودجه؛ درآمدها غیرقابل وصول، هزینه ها غیرقابل دفاع
ارزیابی کارشناسان و نمایندگان مجلس از بودجه 1400


